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Tommy Orange's shattering novel follows twelve characters from Native communities:
all traveling to the Big Oakland Powwow, all connected to each other in ways they may
not yet realize. There is Jacquie Red Feather, newly sober and working to make it back
to the family she left behind. Dene Oxendene, who is pulling his life back together after
his uncle's death, has come to work at the powwow to honor his memory.
Fourteen-year-old Orvil has come to perform traditional dance for the very first time.
Together, this chorus of voices tells of the plight of the urban Native
American--grappling with a complex and painful history, with an inheritance of beauty
and spirituality, with communion and sacrifice and heroism. Hailed as an instant
classic, There There is at once poignant and laugh-out-loud funny, utterly
contemporary and always unforgettable.
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评论

慢热型

-----------------------------
每个角色都酗酒，丧父or丧母，被家暴，太惨了，native americans太惨了
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书评

一有时间就看，坐车等车睡前看，四天看完了。Tommy的文字运用能力真的很好啊！
Dene记录下了这些不同人物的故事，叙述手法不一样才会有人称变化，就好像你拍电
影都有不同手法叙述分段故事。人物也没那么多，手边突然想起的例子就是原来有个爆
米花电影好像叫全城热恋，也是不同手...  

-----------------------------

-----------------------------
从Libby里随便选的书，故事一开始便是一段印第安人被屠杀的历史。对一个在Arizona
——全美国最大的印第安保留州之一——住了十年，又在距离Oakland只有一座桥的距
离的三藩市住到第五个年头的人，谈谈我接触过的urban indians。
以下内容跟书没半点关系。 我妈算是整个Arizona位...  
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